
Referat af bestyrelsesmøde mandag d. 11. marts kl.18.00 - 20.00 

  

 

Velkommen i den nye afdelingsbestyrelse for afdeling 11. 

  

Vi er følgende: 

Cecilie  

Joan 

Marianne 

Jonny  

Hanne 

  

Suppleanter, der er velkommen til alle møder: 

Jakob 

Camilla  
  
Afbud: Marianne og Joan. 

  

 

Dagsorden til mødet: 

Velkommen til os alle.  

I afdeling 11 bestyrelse deltager de 5 medlemmer samt 

suppleanterne på lige fod. Ved en eventuel afstemning 

har suppleanter ingen stemmeret. 

  

1. Mødeplan for 2024: 

 

Mandag d. 19. juni 

Mandag d. 9. september 

Mandag d. 4. november  

 

Alle møder kl.18.00 – 20.00 hos Hanne, 

Ørstedgade 41.2.tv 

  

2. Opfølgning fra afdelingsmødet i januar og repræsentantskabsmødet 

    d. 7. marts 2024 

 

Temaer vi skal omkring inden næste afdelingsmøde: 

1. Afholdelse og spisning 

2. Hvordan behandler vi temaet affaldshåndtering  



3. Hvordan arbejder vi med en god tone på Facebook – og vi som 

bestyrelse ikke indgår i debatten  

4. Opmærksomhed på at fortælle naboerne, at afdelingsbestyrelsen ikke 

har reelt magt og indflydelse, det har vi i hovedbestyrelsen 

5. Vores opgave er at videreformidle og skabe relationer og fællesskab 

  

3. Planlægning af aktiviteter for 2024: 

 

Vi vil arbejde videre med afholdelse af loppemarked lørdag d. 24. august  

(Hanne kan ikke deltage) kl. 11.00 – 16.00 

Samt en juletur lørdag d. 30. november til julemarked i Flensburg med 

afgang fra Østerbo kl. 10 – hjemkomst kl. 21. 

  

Ankomst Flensburg kl. 12.00 

Fællesmiddag kl. 17.00 

Indkøb kl. 18.30 – 19.30 

Hanne ansvarlig for at indhente tilbud mm. 

  

Den nye bestyrelse vurderer, at dette er det, vi kan nå at aftale og have 

økonomi til på sigt. Derfor planlægger vi ikke en tur til Legoland i foråret. 

  

4. Kældergennemgang og nedlæggelse af kælderrum: 

Vi har haft endnu en gennemgang og besluttet at nedlægge 5 rum i de 7 
blokke til udlejning, samt at vi på sigt, når rullerne ikke længere kan 

repareres at nedlægge rullerummet til udlejning. 

  

5. Indkøb af iPad til referatskrivning mm. 

Cecille vil gerne påtage sig opgaven. 

  

6. Nyt fra senior klubben. 

Det går godt, og faldet godt til i de nye lokaler med stabilt 

fremmøde.  

  

 

 

 



7. Legepladser. 

Vi har besluttet, at vi vil fastholde tre legepladser, og dyrke dem så de 

fremstår forsvarlige for børnene og ser godt ud. 

  

8. P-båse i gårdene. 

I år vil der blive optegnet p-båse i gårdene.  

  

9. Julegaver. 

Bestyrelsen beslutter, at alle får en julekurv. 

  

10. Eventuelt. 

 

Referent: Hanne Ellegaard 

 


